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Gode hemsedøler! 

Juni er en travel måned. Det kan virke som om hele Norge går i dvale i to måneder om sommeren og 
alt må gjøres før sommerdvalen. Overgangen fra hekƟsk juni Ɵl ferie i juli blir brå, men kjærkommen 
for mange, inkludert meg selv. 

Vi fikk full sommer i mai og nesten vintervær i juni. Lunefullt vær er ikke noe nyƩ, men det er mildt 
sagt lunefullt i verden og. Våpenkappløpet vi trodde vi hadde lagt bak oss eƩer den kalde krigen er i 
full gang igjen. Alle land investerer tungt i forsvar, sikkerhet og beredskap. Det er helt nødvendig i den 
sikkerhetspoliƟske situasjonen vi er i. Men, det er tragisk. 

Verden burde og trenger å fokusere på klima og miljø. Forurensing, resirkulering, gjenbruk og 
klimaavtrykk drukner i krig. De menneskelige konsekvensene i Ukraina, Gaza og flere afrikanske land 
er enorme, og hvor langt vi er saƩ Ɵlbake på fokuset om å hindre en klimakatastrofe for kloden vår er 
urovekkende. Det som for få år siden var uƞordring nummer en, drukner i humanitære katastrofer og 
krig. Vi må kunne ha begge tanker i hodet samƟdig. 

Hallingdølen omtalte prognoser for folketallsvekst i Hallingdal på lederplass på lørdag. Hemsedal er 
kommunen i Buskerud som prosentvis vil vokse mest! Vi har allerede vokst med over 30% de siste 15 
årene og vi ligger an Ɵl videre vekst i samme tempo. Det er vi alene om. 

Jeg sƟlte et spørsmål på Facebook om hva folk tror er grunnen Ɵl denne veksten, og mange har delt 
sine tanker der. Takk for det! Mange peker på floƩ natur, akƟviteter og en pulserende bygd, men det 
som går igjen er folka. Det er folka som teller. Folk bryr seg og tar vare på hverandre. Hemsedølen er 
raus og inkluderende, og det smiƩer over på alle innflyƩere. Det er godt å bo i Hemsedal. Vær stolte 
av det! 

Kommuna jobber nå med flere vikƟge planer. Arealplan, landbruksplan, kulturplan og næringsplan. 
Alle disse vil seƩe rammer for ambisjoner for vekst og utvikling. Hvor, hvordan og hvor mye vekst vi 
ønsker oss fremover styres i stor grad av planverket vårt. 

Kommuna vil invitere Ɵl innspillsmøter både på neƩ og i folkemøter fremover. Det er vikƟg at dere 
alle bidrar med innspill Ɵl oss. Sammen skal vi forme samfunnet vårt og da må alle bli hørt. 

La oss håpe vi legger nysnø på łelltoppene bak oss for resten av sommeren og at dere alle får liƩ 
eƩerlengtet fri og ferie. Ta en fisketur, sykkeltur eller telƩur i łellet, fyr opp grillen og inviter naboen. 
Reis liƩ og kos dere i sommervarmen som forhåpentligvis kommer snart. 

RikƟg god sommer Ɵl dere alle! 

Hilsen 
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